
 

 

 

INFORMACJA 

Przewodniczącej Rady Miasta o działaniach pomiędzy Sesjami, 

tj. pomiędzy XLVII Sesją w dniu 22 maja 2018r., 

a dzisiejszą XLVIII Sesją Rady Miasta w dniu 26 czerwca 2018r. 

 

1. Pisma skierowane do Rady Miasta przekazałam do rozpatrzenia do poszczególnych komisji 
Rady według zakresu merytorycznego ich działania: 

 

 ekspertyzę dot. stanu technicznego willi Jókawa,   

 pismo mieszkańców ul. Orlej,  

 projekty uchwał wniesione przez Burmistrza. 
 

 
2. Przekazałam Radnym opinię RIO wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta. 
 

3. Przekazałam Radnym Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2017. 
 

4. Uczestniczyłam w uroczystej inauguracji Centrum Kultury i Sportu w Pruszkowie (na 
zaproszenie Prezydenta Miasta Pruszkowa). 

 

Wszystkie pisma i dokumenty wpływające do Rady Miasta w tym inicjatywę uchwałodawczą Komisji 
Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska oraz zapytania i interpelacje Radnych 
przekazałam Państwu Radnym do wiadomości drogą elektroniczną. 

 
Dziękuję za uwagę. 
Informacja będzie załącznikiem do protokołu z dzisiejszej Sesji. 
 
 

Przewodnicząca Rady 

Miasta Podkowa Leśna 

                                                                                                             Emilia Drzewicka 


